



PILGRIMAGE TO YOUR HEART 
A JOURNEY OF SELF-ACTIVATION ON IBIZA

from July 31st to August 6th 2023 on IBIZA

(for German scroll down please)

- ★ ARE YOU READY TO UNFOLD THE HIGHEST VERSION OF YOURSELF?
- ★ TO CONNECT DEEPLY WITH YOUR TRUTH?
- ★ TO FINALLY LET GO OF WHAT NO LONGER SERVES YOU?
- ★ TO EXPERIENCE GUIDANCE FROM WITHIN FOR YOUR NEXT STEPS IN LIFE?
- ★ TO FEEL AND LIVE YOUR FULL HUMAN POTENTIAL?

Then follow your heart's intuition and join us on Ibiza for a week full of magic, healing and joy!

"The ACTIVATION OF THE SELF happens when we move beyond the space of control and let divine intervention happen. "

What's awaiting You:

° Daily "Activation" Sessions where we move through a process of exploring hinderances and unknown resources (different tools involved like constellation work, trauma work, guided meditation, elements of Bhakti yoga and many more)

- Daily Movement Sessions, either Yoga, moving meditation or dance
- An evening of magical Sound Healing with Alexis
- A day on the sea exploring the caribbean beauty of Ibiza and Formentera
- Daily vegan delights for Brunch/Dinner and a Snack in between with Betty (veganchefibiza.com)
- beautiful, serene stay on an Ibizan Finca surrounded by forest and an enchanting garden with pool
- 1:1 deep dive sessions to the sacred space of the heart through a trance meditation where you have the opportunity to gain important revelations
- Wisdom stories and Rituals
- becoming part of the community of the conscious Heart-Pilgrims
- connecting meetings online and live even after the retreat to keep the realizations alive and to enjoy a net of like-minded people

★ Who we are:

Nandarani: Out-of-the-box Doctor (Transformative Oncology and Healing Work with the Root Cause of the disease) and New Health Advocate, as well as pilgrim to the inner world of the heart and different sacred sites

Purushottam: Transconfessional Theologian and Scientist of the World's Religions, Visionary, Peacebuilder, Inner Journey and Regression Expert.

This Journey of Activation of Your true Self is anchored in the magical sacred site of Ibiza. It is an ideal place to connect to the wisdom within and surrounding us.


Depending on the participants, the journey will be in English or German or both.

Follow the YES! in Your heart and contact us for further details via:
transformativesanctuary@gmail.com
 or via pm.

Looking forward to having You on board!

Lots of love 🌟❤️

Yours, Nandarani and Purushottam

PILGERREISE ZU DEINEM HERZEN 
EINE REISE ZUR AKTIVIERUNG DEINES SELBST
vom 31. Juli bis 6. August 2023 auf IBIZA

- ★ BIST DU BEREIT, DIE HÖCHSTE VERSION VON DIR ZU ENTFALTEN?
- ★ DICH TIEF MIT DEINER WAHRHEIT ZU VERBINDEN?
- ★ ENDLICH LOSZULASSEN, WAS DIR NICHT MEHR DIENT?
- ★ FÜHRUNG VON INNEN FÜR DEINE NÄCHSTEN LEBENSSCHRITTE ZU ERFAHREN?
- ★ DEIN VOLLES MENSCHLICHES POTENTIAL ZU SPÜREN UND ZU LEBEN?

Dann folge der Intuition Deines Herzens und begleite uns auf Ibiza für eine Woche voller Magie, Heilung und Freude!

" Die AKTIVIERUNG DES SELBST erfolgt, wenn wir die Kontrolle ablegen und uns öffnen für die Intervention des Höchsten."

Was erwartet Dich:

- ° Tägliche "Aktivierungssitzungen", in denen wir uns durch einen Prozess der Erforschung von Hindernissen und unbekanntem Ressourcen bewegen und uns verbinden mit der Quelle der Weisheit in uns und um uns herum (verschiedene Werkzeuge wie Aufstellungsarbeit, Traumaarbeit, geführte Meditationen, Elemente von Bhakti Yoga und viele mehr).
- ° Tägliche Bewegung: entweder Yoga, Bewegungsmeditation oder Tanz
- ° Ein Abend voller magischer Klangheilung
- ° Ein Tag auf dem Meer, um die karibische Schönheit von Ibiza und Formentera zu entdecken
- ° Täglich vegane Köstlichkeiten zum Brunch/Dinner und einen Snack zwischendurch mit Betty (veganchefibiza.com)
- ° schöner, ruhiger Aufenthalt auf einer ibizenkischen Finca, umgeben von einem wunderschönen Garten mit Pool
- ° 1:1 deep dive Sitzungen in den heiligen Raum des Herzens durch eine Trance-Meditation, wo Du die Möglichkeit hast, wichtige Erkenntnisse zu gewinnen
- ° Weisheitsgeschichten und Rituale
- ° Werde Teil des Netzwerkes der bewussten Herz-Pilger
- ° verbindende und nährnde Meetings auch nach dem Retreat online und live um die Verwirklichungen zu vertiefen und Gemeinschaft zu nähren

★ Wer wir sind:

Nandarani: Out-of-the-box Ärztin (Transformative Onkologie und Heilarbeit mit der Wurzelursache von Erkrankungen) und New Health Advocate sowie Pilgerin in die innere Welt des Herzens und verschiedenste Heilige Orte weltweit.

Purushottam: Transkonfessioneller Theologe/Seelsorger und Religionswissenschaftler, Visionär, Friedensstifter, Experte für innere Reisen und Tiefentrancemeditation.

Diese Reise der Aktivierung deines vollen Selbst ist in der magischen, heiligen Stätte von Ibiza verankert. Es ist ein idealer Ort, um Dich mit der Weisheit in Dir und um Dich herum zu verbinden.

Abhängig von den Teilnehmern wird die Reise auf Englisch oder Deutsch oder beides geleitet.

Folge dem JA! in Deinem Herzen und kontaktiere uns für weitere Details über: transformativesanctuary@gmail.com oder per pm.

Wir freuen uns, Dich an Bord zu haben!

Von Herzen 
Deine Nandarani und Purushottam